
Cuvântul lui Dumnezeu
Așa se va întâmpla

O selecție de revelații divine primite prin 
intermediul "Cuvântului interior" de Bertha 
Dudde. Primite în mod profetic și scrise în 

conformitate cu promisiunea din Ioan 14:21.

Traducere realizată de Ion Chincea

Publicată de prietenii Noii Revelații

Hans-Willi Schmitz

St. Bernardinstr. 47

47608 Geldern-Kapellen

Germany



+ + + + + + + +

Aceste scrieri sunt interconfesionale. Ele nu urmăresc să racoleze în cadrul niciunei afilieri religioase creștine și nici 
nu urmăresc să recruteze în cadrul vreunei comunități religioase. Singurul lor scop este de a face accesibil oamenilor 

Cuvântul lui Dumnezeu, pe care El ni-l dă în zilele noastre - conform promisiunii Sale din Ioan 14:21- făcându-l 
accesibil oamenilor.

+ + + + + + + +

Sursa: https://www.bertha-dudde.org/ro

Sursa:: https://www.bertha-dudde.org/ro Cuvântul lui Dumnezeu  - 2/20



Conținut
8098 Dumnezeu Însuși Se descoperă în vremuri de nevoință spirituală.............................................3
1842 Confirmarea profețiilor.... Evenimente mondiale.......................................................................4

9025 Incendiu mondial - Dezastru natural.... Decizia.........................................................................5
3773 Intervenția lui Dumnezeu...........................................................................................................6

6324 Apropierea unei stele..................................................................................................................6
6970 Calm înainte de furtună.....Pretenția de pace..............................................................................7

3209 Semnele sfârșitului vremurilor.... Lupta de credință.... Haos.....................................................8
3737 Cele mai dificile condiții de trai după catastrofă........................................................................9

7990 Slujirea lucrătorilor din vie față de semeni...............................................................................10
6758 Lupta de credință - Antichrist...................................................................................................10

4878 Înaintemergătorul lui Iisus la sfârșit.........................................................................................12
5077 Întoarcerea Domnului.... Prezență.... Martori ai Noului Pământ..............................................13

5607 Răpirea......................................................................................................................................14
8624 Distrugerea Pământului este rezultatul unor experimente........................................................14

8219 "Judecarea" spiritualului la sfârșit............................................................................................15
4777 Izgonirea spirituală.... Răscumpărare într-o singură perioadă..................................................16

7425 Despre Judecata de Apoi și Noul Pământ.................................................................................17
6227 "Răscumpărat" la sfârșit.... Locuitorii Noului Pământ.............................................................18

5235 "Iată, Eu fac toate lucrurile noi...."...........................................................................................18
6228 Frica de moarte.........................................................................................................................19

Dumnezeu  Însuși  Se  descoperă  în  vremuri  de  nevoință 
spirituală.... 

B.D. Nr. 8098

9. februarie 1962

rimesc fiecare gând pe care Mi-l adresezi în spirit și în adevăr și Mă străduiesc cu adevărat să-ți 
răspund cu sinceritate atunci când Îmi pui o întrebare. Totuși, trebuie să faci un efort pentru a 

primi acest răspuns complet fără prejudecăți.... Ar trebui să vă simțiți ca niște vase goale pe care vreau 
să le umplu cu conținutul potrivit care va fi doar o binecuvântare pentru voi toți.... Și trebuie să știți că  
iubirea Mea pentru voi este nelimitată și că, prin urmare, va folosi toate mijloacele pentru a vă ajuta,  
pe voi, care sunteți acum aproape de perfecțiune, să atingeți această perfecțiune finală, pentru care nu 
mai este mult  timp. Mai mult,  ar  trebui să știți  că adversarul Meu are o putere imensă în timpul 
dinaintea sfârșitului, care i-a fost acordată de către oamenii înșiși care nu se străduiesc cu seriozitate 
pentru ultima perfecțiune.... și că va reuși, de asemenea, să facă să cadă din nou mulți oameni al căror 
progres pământesc va fi fost atunci în zadar. Deoarece știu totul, știu și despre multele suflete încă  
nehotărâte, care sunt prea slabe în fața activității sale rușinoase....  și deoarece dragostea Mea este 
nemărginită și aș vrea cu adevărat să eliberez toți oamenii din mâinile lui, dar totuși nu pot încălca  
legea ordinii veșnice, voi lucra totuși în cadrul ordinii veșnice și voi veni în ajutorul tuturor celor care 
își ridică doar gândurile spre Mine, a căror voință nu se îndepărtează de Mine, chiar dacă nu s-au 
hotărât încă în mod deschis pentru Mine.... Dar vreau să-i ajut să ia această decizie corectă. Astfel, 
trebuie să le dau lumină și putere, pentru ca ei să învețe să Mă recunoască măcar o dată și apoi să 
adune puterea de a rezista adversarului Meu și de a lupta pentru Mine. Eu nu sunt în niciun caz un 
Dumnezeu care nu poate fi atins de tine.... Eu sunt Iubire, iar Iubirea nu este niciodată departe de 
creațiile Sale vii, Ea le urmărește mereu și constant, chiar dacă creațiile vii sunt încă la cea mai mare 
distanță de Mine.... Mai întâi trebuie să învățați să-L recunoașteți pe acest Dumnezeu care, în calitate 

P
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de Tată,  are  grijă  de soarta  fiecărui  om în parte  și  pe care,  prin  urmare,  nu trebuie să  Îl  căutați 
niciodată în depărtare. Un gând sincer al copilului Meu Mă cheamă la el și Eu voi fi și voi rămâne 
prezent la el, pentru că iubirea copilului nu mai permite separarea.... Și Mă voi descoperi lui.... Și 
acesta este marele Meu ajutor pe care îl voi da omenirii în timpul sfârșitului, care se află în cea mai 
mare nevoie spirituală.... Eu Însumi Mă adresez oamenilor, și toți oamenii pot auzi Cuvântul Meu, 
dacă își deschid inimile la adresarea Mea de sus..... Prin Cuvântul Meu le transmit lumina și puterea 
de care au nevoie pentru a se desăvârși. Și așa lucrez Eu Însumi.... Dumnezeul și Tatăl vostru din 
veșnicie.... pentru a slăbi activitatea adversarului Meu, pentru a le oferi oamenilor un colac de salvare 
prin care să scape de pericolul de a ceda în fața activității sale. Eu Însumi le vorbesc oamenilor și 
folosesc în acest scop un instrument voluntar, care Mă servește în mod conștient și permite lucrarea 
Mea directă asupra lui și în el.... pentru că nu supun umanitatea la nici o constrângere a voinței, ci o 
las să decidă în mod liber să accepte sau nu adresarea Mea.... Dar Eu vorbesc cu toți oamenii.... pentru 
că Mă îndeamnă iubirea Mea nesfârșită, care nu va înceta niciodată și care este întotdeauna gata să 
ajute. Și voi, oamenii, ar trebui să credeți acest lucru, că greutățile spirituale sunt mari, pentru că vă 
aflați în fața sfârșitului. Și ar trebui să știți că acest sfârșit se bazează și pe dragostea Mea.... Pentru că 
știu ce este necesar; știu când a sosit momentul în care trebuie să restabilesc ordinea legală pentru a 
putea continua lucrarea de întoarcere a spiritelor căzute. Dar știu și unde se mai poate oferi ajutor și în  
ce fel, și folosesc cu adevărat fiecare ocazie pentru a deschide ochii oamenilor de pe Pământ, pentru a 
Mă dezvălui lor..... Și oile Mele recunosc glasul păstorului lor.... și o urmează. Dar vocea Mea va 
răsuna și în spațiu, căci Cuvântul Meu răsună și în infinit, răsună la toate ființele spirituale conștiente 
de Mine și curge prin ele ca lumină și putere..... Prin urmare, nu veți putea spune că nu Mă puteți auzi 
sau că nu vă este permis să Mă auziți.... Căci atunci dragostea sau puterea Mea ar fi limitată.... Și chiar 
dacă sunt și voi rămâne inaccesibil creaturilor Mele, sunt totuși intim legat de ele prin iubire și atât de 
aproape încât fiecare creatură este capabilă să Mă audă dacă iubirea ei este pentru Mine și astfel se 
reface unirea așa cum a fost la început.... Pentru că la început toate ființele au auzit Cuvântul Meu și  
aceasta a fost fericirea lor și va fi din nou fericirea lor într-o zi, când iubirea Mea va radia din nou prin 
ființe, așa cum a făcut-o odată....

Amin

Confirmarea profețiilor.... Evenimente mondiale.... B.D. Nr. 1842

8. martie 1941

cest lucru vă este dat ca o confirmare că totul se va adeveri, așa cum v-a anunțat spiritul lui 
Dumnezeu. Lumea nu vrea să creadă că este atât de aproape de ceasul decisiv, pentru că încă nu 

crede că a venit timpul pe care Domnul l-a menționat pe Pământ și, astfel, nu va fi foarte pregătită  
pentru evenimentul natural. Și de aceea Domnul continuă să dea indicații pentru ca oamenii să nu-L 
uite. Dar Spiritul lui Dumnezeu nu greșește și, odată ce este activ, orice cuvânt trebuie crezut și, de 
asemenea, răspândit fără teamă. Pentru că este limba lui Dumnezeu pe care vorbitorul o poartă acum 
în gură. El afirmă doar ceea ce este voința Sa. Iar cei pe care îi alege El sunt în cunoștință de cauză. Ei 
primesc și reproduc așa cum vrea El. Gândirea umană este ghidată în așa fel încât vede lucrurile așa 
cum corespund adevărului.  Puterea lor  de judecată  va fi  ascuțită,  dragostea lor  pentru dreptate  și 
adevăr îi va proteja de gândirea greșită, iar când vor vorbi, fiecare cuvânt va corespunde adevărului. 
Și,  astfel,  a  consemnat  următoarele:  Fiecare  eveniment  mondial  este  legat  de  starea  spirituală  a 
oamenilor. Este adevărat că numai disputele pământești sunt cauza și, prin urmare, originea și efectul 
ei sunt considerate pur pământești. Cu toate acestea, oamenii cu mentalitate pământeană nu vor să 
înțeleagă că evenimentele mondiale sunt, ca să spunem așa, doar rezultatul nivelului spiritual scăzut al 
omenirii și, în același timp, sunt menite să fie un mijloc de a o ridica și, prin urmare, nu vor să creadă, 
în ciuda tuturor indiciilor. Astfel, și ei vor fi prinși nepregătiți de evenimentul natural și nu vor avea 
nicio posibilitate de a se proteja de el sau de a scăpa. Și de aceea este o prostie să te închizi în fața 
indicațiilor  lui  Dumnezeu  atunci  când  acestea  sunt  oferite  oamenilor.  Faptul  că  bătălia  rămâne 
nehotărâtă, care mișcă în prezent jumătate din lume, este voința Creatorului divin, deoarece oamenii 
nu trebuie să-și procure presupusul drept prin forța armelor. Dumnezeu le-a dat oamenilor porunca de 

A
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a se iubi unii pe alții, iar această poruncă nu mai este respectată. Omenirea își provoacă singură tot 
răul imaginabil și, prin urmare, trebuie să fie și ea grav afectată, iar Dumnezeu Însuși trebuie să preia 
această  funcție  de  judecată  pentru  ca  ei  să  recunoască  un Domn peste  ei,  Care  știe  despre orice 
nedreptate. De aceea, voi, oamenii, nu ar trebui să vreți să infirmați vocea lui Dumnezeu; nu ar trebui 
să puneți la îndoială credibilitatea ei și să vreți să determinați momentul în care această profeție se va 
împlini.... Pentru că lumea este în mare suferință și poate fi salvată doar de acel dezastru natural care 
va urma imediat  după marea bătălie  decisivă (ofensivă),  care va aduce,  prin urmare,  cu adevărat 
decizia asupra unei lupte puternice a națiunilor care, totuși, este lipsită de orice motive nobile și este 
doar o luptă pentru putere și măreție.... Și o putere superioară va pune capăt acestei lupte și se va 
întâmpla așa cum este proclamat.....

Amin

Incendiu mondial - Dezastru natural.... Decizia.... B.D. Nr. 9025

1. august 1965

imic nu vă va rămâne ascuns vouă, care v-ați oferit pe voi înșivă pentru a Mă sluji, căci ultimele 
evenimente sunt atât de imense încât nu puteți rămâne ignoranți față de ele, și asta mai ales când 

vreau să vorbesc prin voi tuturor oamenilor.... Și, prin urmare, veți învăța, de asemenea, că este nevoie 
doar de un mic impuls pentru a declanșa un dezastru care poate fi considerat mai întâi ca fiind pur 
lumesc, care este semnalul pentru dezastrul natural ulterior, care cu siguranță nu este declanșat de 
voința umană, dar care este totuși rezultatul voinței umane în măsura în care va declanșa o conflagrație 
mondială care nu poate fi oprită decât prin voința Mea. Și cum omenirea nu acordă atenție decât 
evenimentelor mondiale, trebuie să se întâmple ceva inexplicabil pentru ei.... privirea oamenilor lumii 
trebuie să se îndrepte în mod vizibil spre intervenția Mea, iar toate planurile omenești trebuie să se 
retragă în fața descoperirii că în cosmos se pregătește ceva ce poate afecta în cele din urmă fiecare 
ființă  umană....  Deci,  oamenii  trebuie  să  învețe  să  se  teamă de  Dumnezeu,  dar  nu  de  adversarii 
umani....  Și  indiferent  dacă  depinde  de  fiecare individ  să creadă  sau nu într-un Dumnezeu,  acest 
eveniment cosmic este totuși mai mare și mai amenințător de viață decât conflagrația mondială, care 
acum se retrage în fundal. Deocamdată, atitudinea spirituală față de Creatorul și Susținătorul tuturor 
lucrurilor  decide  dacă  și  cum  va  avea  efect  catastrofa  naturală.....  Fie  că  credeți  sau  nu,  acest 
eveniment se apropie cu pași uriași și doar o scurtă perioadă de timp vă mai desparte de el, iar voi, cei  
care știți despre el, trebuie să-i faceți pe fiecare dintre semenii voștri să fie atenți la ceea ce îi așteaptă,  
chiar dacă nu veți găsi credință, dar evenimentele vor depune mărturie în acest sens.... Căci și sfârșitul 
se apropie tot mai mult.... Acest dezastru natural este doar un ultim semn, dar cine se va mai lăsa 
influențat de el?. Oamenii vor vedea în el doar un dezastru natural și nu vor putea recunoaște nicio 
legătură cu starea spirituală a oamenilor.... cu excepția celor puțini al căror spirit este trezit, dar care 
nu vor răzbate și nu vor vorbi în zadar pentru a-i mai avertiza pe oameni de sfârșitul final de care se 
apropie acum inevitabil. Nu lăsați semnele să treacă neobservate, căci ele vă reamintesc tuturor că 
trăiți în ultimele zile și nu uitați că nu mai aveți decât un timp scurt în care trebuie să vă decideți să  
mergeți pe calea spre Mine, Care vă poate și vă va salva în orice adversitate, sau să vă îndreptați din 
nou spre adversarul care vrea să vă ruineze din nou pentru un timp infinit. Datorită libertății voinței  
tale, nu poți ști ziua și ceasul, dar pot să-ți spun cu certitudine că nu îți va mai rămâne mult timp. Cu 
toate acestea, evenimentele mondiale vă vor afecta pe toți și de aceea nu acordați prea multă atenție la 
ceea ce vă spun.... Și se va abate asupra voastră cu toată forța sa, astfel încât nu veți ști cum să vă  
apărați.... Totuși, lăsați-Mă să vă spun că numai Eu Însumi vă pot oferi protecție, că trebuie să vă 
refugiați  în  Mine pentru a  fi  călăuziți  prin  toate  pericolele  trupului  și  ale  sufletului.  Și  dacă voi, 
oamenii, ați înțelege un singur lucru din toate acestea: că o Putere superioară este la lucru și că trebuie  
să apelați la această Putere superioară, altfel veți fi pierduți fără speranță, pentru că adversarul Meu își 
va folosi din nou toată puterea pentru a vă pune în mâinile sale. Și oricine nu se mai hotărăște în 
favoarea Mea în timpul scurt până la sfârșit, va fi atunci legat și el de materie și va trebui să parcurgă 
din nou un drum veșnic lung prin creațiile Noului Pământ....

N

Amin
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Intervenția lui Dumnezeu.... B.D. Nr. 3773

17. mai 1946

oința umană va fi distrusă de voința Mea, ceea ce oamenii se străduiesc să obțină va fi împiedicat 
de intervenția Mea, iar toată puterea va cunoaște în scurt timp o relaxare în măsura în care ea 

însăși este neputincioasă față de voința Mea.... Pentru că vreau să arăt lumii că nu Mă poate opri și că  
voi conduce evenimentele mondiale într-o altă direcție dacă oamenii nu mai sunt capabili să o facă 
singuri. Las evenimentele să își urmeze cursul până când este clar care este puterea care vrea să se 
afirme pe Pământ, dar atunci nu mai ezit și rup această putere, chiar dacă numai temporar, pentru ca  
timpul să se împlinească. Voi apărea în mod evident înainte de sfârșit, adică Mă voi apropia din nou de 
toți oamenii, dezvăluindu-Mă ca o putere insurmontabilă care se exprimă în mod distructiv, deoarece 
numai frica îi mai poate determina pe oameni să Mă cheme.... frica de moarte, la care sunt iremediabil  
condamnați fără ajutorul Meu. Altfel,  simțurile lor nu mai pot fi îndreptate spre Mine. Iar puterea 
pământească se va scufunda în neant, va fi la fel de incapabilă să reziste forțelor naturii prin care voi  
vorbi. Și va avea loc o schimbare bruscă, tot ceea ce a mișcat gândirea oamenilor va deveni invalid, 
vor trebui rezolvate noi probleme, vor apărea noi adversități și din nou va fi nevoie de multă putere 
pentru a stăpâni noua situație din viață.... Și aceasta este voința Mea. Îmi pare rău pentru omenirea 
care, în ciuda celei mai mari adversități pământești, nu găsește drumul spre Mine, care acordă atenție 
doar evenimentelor lumii și nu recunoaște efectul gândirii înșelătoare și al îndepărtării extreme de 
Dumnezeu.... care vede toată vina și cauza adversității în voința umană, dar nu în propria adversitate 
spirituală, care este cauza și pe care fiecare persoană ar trebui să facă un efort pentru a o remedia. Și 
astfel, vreau să-i confrunt pe oameni cu voința Mea, pentru ca ei să recunoască faptul că sunt și ei la 
mila unei alte Puteri, să se apropie de această Putere în căutare de ajutor.... să Mă recunoască.... pentru 
că numai așa îi pot ajuta. Oamenii au nevoie urgentă de ajutor, dar se închid în fața forței de care au  
nevoie. Și pentru a-i face să fie dispuși să o accepte, am lăsat să vină peste ei marea adversitate. Încă 
puțin timp și Mă veți auzi, veți primi dovada adevărului Cuvântului Meu, și fericiți sunt cei care cred 
înainte ca Eu să le dau dovada, fericiți sunt cei care se pregătesc și își trag mereu puterea de la Mine,  
pentru că nu vor avea nevoie să fie speriați de adversitate, așa cum nici forțele naturii nu le vor face 
rău, pentru că aceasta este voința Mea.....

V

Amin

Apropierea unei stele B.D. Nr. 6324

3. august 1955

eschideți-vă larg inimile, pregătiți-vă să primiți raza Mea de iubire de Sus și ascultați ceea ce 
vreau să vă spun: Un semn sigur al apropierii sfârșitului este faptul că devine vizibilă o stea care  

se  deplasează în  direcția  Pământului  vostru și  totuși  urmează  o traiectorie  ciudată,  care va  scăpa 
adesea vederii voastre și apoi va reapărea brusc, căci este însoțită de o ceață impenetrabilă care se 
dizolvă din când în când pentru a se consolida din nou și din nou.

D

Voi, oamenii, experimentați ceva necunoscut până acum, pentru că efectul acestui corp ceresc asupra 
Pământului vostru este de așa natură încât veți fi cuprinși de frică, deoarece credeți că Pământul ar  
putea deveni o victimă a acestui corp ceresc necunoscut, care provoacă pe Pământ tulburări vizibile, 
care sunt însă inexplicabile pentru voi. Există oameni pe Pământ care nu se lasă zguduiți de nimic care 
vine și peste ei, dar care acum își pierd calmul pentru că se văd pe ei înșiși, precum și întregul Pământ, 
la mila unor forțe naturale de care se tem pentru că nu le pot înfrunta. Și de dragul acestor oameni  
"puterile Cerului se mișcă".

Vreau să Mă adresez în special acestor oameni, pentru ca ei să realizeze și să se încredințeze unui 
Dumnezeu și Creator, imediat ce se văd complet neputincioși. Ceea ce provoacă voința umană, oricât 
de îngrozitor ar fi efectul ei, nu-i zdruncină pe astfel de oameni, dar ei devin mici și slabi când se văd 
la mila forțelor naturale, și atunci este posibil ca ei să se refugieze la Cel care este Domnul oricărei 
creații, atunci este posibil ca ei să Mă găsească în cele mai mari necazuri.
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Iar acest spectacol al naturii va provoca o imensă agitație în rândul oamenilor, iar teama nu va fi nici 
ea nejustificată, pentru că oricât de ciudate fenomene însoțesc steaua, aceasta se va apropia mereu de 
Pământ, iar o coliziune pare inevitabilă, conform calculelor celor care i-au descoperit apariția și îi  
urmăresc cursul. Dar am prezis acest lucru cu mult timp înainte, că "vă trimit un dușman din ceruri", 
că încă vă așteaptă o catastrofă naturală de cea mai mare amploare, care va preceda sfârșitul final,  
adică transformarea totală a suprafeței Pământului și va costa nenumărate victime.

Vă atrag atenția din nou și din noua supra acestui lucru, iar Cuvântul Meu este Adevărul și se va 
împlini. Cu toate acestea, voi ar trebui să fiți informați în prealabil despre acest lucru, pentru că voi, 
oamenii, ar trebui să recunoașteți voința și puterea Mea, pentru că ar trebui să știți că nimic nu se 
poate întâmpla fără voia Mea și că nimic nu este lipsit de sens și de scop, motiv pentru care Îmi 
amintesc de cei care sunt complet lipsiți de credință și pe care, cu toate acestea, nu vreau să-i pierd în 
favoarea adversarului Meu.

De aceea, voi, oamenii, ar trebui să știți ce vă așteaptă, pentru a ajunge mai ușor la credință atunci 
când vă amintiți de El, în marea strâmtorare, care este Domnul Cerului și al Pământului, al tuturor 
corpurilor cerești și al lumilor și Căruia i se supune totul. Ar trebui să luați cunoștință de acest lucru în 
prealabil, ceea ce vă poate ajuta să credeți dacă sunteți de bunăvoință. Dezastrul se va abate asupra 
voastră, dar poate fi și o binecuvântare pentru fiecare individ, dacă Mă cheamă în necazul său, dacă 
prin acesta el își câștigă viața sufletului său, chiar dacă își găsește moartea pământească.

Amin

Calm înainte de furtună.....Pretenția de pace.... B.D. Nr. 6970

16. noiembrie 1957

i chiar dacă ți se pare că te îndrepți spre o perioadă liniștită, nu trebuie să te amăgești.... Este doar 
calmul dinaintea furtunii și, mai repede decât credeți, chipul celor care vorbesc despre pace și care 

încep deja să arunce torțe printre popoarele acestui Pământ se schimbă. Calmul este periculos pentru 
tine, pentru că te face doar călduț și nu face decât să-ți exploateze existența pământească.... Și de 
aceea continui să-i deranjez pe oameni de la odihnă pentru a-i ține treji. Și, prin urmare, multe se vor 
întâmpla în continuare, iar privirile oamenilor vor fi îndreptate mereu spre nenorociri și dezastre de tot 
felul.  Pe lângă construcția aparentă și  prosperitatea terestră,  vor trebui să participe și  la  astfel  de 
evenimente în care forța oamenilor nu este suficientă pentru a le împiedica, vor învăța să recunoască 
faptul că nicio ființă umană nu este în siguranță în fața unor astfel de lovituri ale sorții, indiferent cât  
de sigură pare a fi viața sa pământească. Nu ar trebui să vă lăsați înșelați de situația mondială care pare 
să se calmeze, pentru că toate acestea sunt doar mașinațiuni înșelătoare și poate avea loc o trezire rea 
pentru voi  dacă vă abandonați  acestui  calm și  nu luați  în  seamă toate  avertismentele  care indică 
sfârșitul.  Momentul de cotitură va veni  brusc,  iar  atunci  ar  trebui  să fiți  cu toții  pregătiți  și,  prin 
urmare,  să  credeți  că  va  veni  acel  moment  de  cotitură.  Puteți  urma  multe  semne  ale  timpului 
sfârșitului, dar adversarul se va asigura că vă aruncă nisip în ochi...... Pentru că el nu vrea să crezi în  
final și să reflectezi serios și să te schimbi. Din acest motiv, el își influențează și slujitorii săi pentru a-i 
face pe oameni  să creadă că se îndreaptă spre o perioadă nouă,  glorioasă,  de pace și  bucurie.  Și 
reușește și el, pentru că oamenii vor crede întotdeauna ceea ce pot urmări ei înșiși, mai degrabă decât 
ceea ce li se proclamă ca provenind din împărăția spirituală. Și, mai mult decât atât, preferă să creadă 
într-un viitor frumos și fericit pentru ei, în sens pământesc, decât într-un sfârșit al acestui Pământ. Dar 
nu voi înceta să vă îndemn și să avertizez, pentru că nu este vorba doar de anii scurți ai existenței 
voastre pământești, ci de veșnicie..... Iar avertismentele Mele vor deveni cu atât mai urgente cu cât un 
"calm" se va răspândi mai evident pe Pământ.... cu atât mai mult oamenii se familiarizează cu o pace 
aparentă și uită de bunele lor intenții, care poate că au fost deja făcute datorită veșnicelor indicii ale 
sfârșitului apropiat. Prin lumea pământească, adversarul Meu își va întinde din nou tentaculele spre 
oameni și este nevoie de o mare putere de credință pentru a nu cădea în puterea lui. Din acest motiv, 
vă atrag atenția în mod repetat asupra a ceea ce vă așteaptă încă.... Nu vă lăsați înșelați.... Cuvântul  
Meu este adevărul și se va adeveri, iar Cuvântul Meu vă anunță un sfârșit apropiat care va fi precedat 

Ș
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de o intervenție  clară  din  partea Mea,  un dezastru  natural  de cea mai  mare  amploare....  Și  acest 
dezastru îi va lua prin surprindere pe credincioșii în pace, și chiar și atunci ei ar putea să se întoarcă și 
să parcurgă drumul scurt până la sfârșit în lupta constantă pentru perfecțiune.... Dar acest dezastru va 
costa nenumărate vieți omenești.... Și știi dacă nu cumva vei fi unul dintre ei?. Oare nu va fi atunci 
deja prea târziu pentru voi, care mergeți cu indiferență și speranță pentru viitor și vă lăsați orbiți de 
prințul acestei lumi?. De aceea, amintiți-vă întotdeauna aceste cuvinte ale Mele atunci când primiți 
vești despre rechemarea bruscă a oamenilor, despre lovituri ale sorții și evenimente dureroase de tot 
felul. În acest fel vreau să vă reamintesc de un sfârșit brusc, vreau ca ochii voștri să fie atrași de 
puterea care poate distruge tot ceea ce v-ați construit și care poate distruge toate planurile voastre....  
conectați-vă mai mult  cu această putere....  găsiți calea spre Mine, încredințați-vă Mie și cereți-Mi 
îndrumare, protecție și îndurare, și credeți că nu există pace decât în legătura cu Mine.... că veți fi  
înșelați dacă vi se asigură pacea pământească. Pentru că omenirea nu mai trăiește în așa fel încât 
existența pământească să fie pașnică, nu se străduiește să se dezvolte spiritual și, prin urmare, și-a 
pierdut și dreptul de a fi lăsată să trăiască pe acest Pământ....

Amin

Semnele sfârșitului vremurilor.... Lupta de credință.... Haos.... B.D. Nr. 3209

2. august 1944

eterminarea (cunoașterea?) momentului de cotitură spirituală nu ar fi benefică pentru omenire, 
deoarece cunoașterea exactă a acestuia ar afecta liberul arbitru, deoarece atunci oamenii s-ar 

simți obligați să-și schimbe modul de viață pe măsură ce se apropie momentul prestabilit. Dar nu este 
în conformitate cu voia lui Dumnezeu ca oamenii să fie informați dinainte când va veni ziua și ceasul 
în care El îi va judeca, ci doar să știe că sfârșitul este aproape și să recunoască acest sfârșit prin  
semnele timpului. Dar dacă oamenii credincioși Îi cer informații, El le va da un răspuns, deoarece este 
benefic  pentru  mântuirea  lor....  Judecata  de  Apoi  este  precedată  de  timpul  sfârșitului,  iar  acesta 
acoperă o perioadă de doar câteva luni, caracterizat de o luptă de credință extraordinar de riguroasă. 
De îndată ce bătălia credinței va fi purtată în mod evident, de îndată ce orice secret va fi ignorat și se  
va acționa în mod deschis și nemilos împotriva tuturor eforturilor spirituale, de îndată ce vor fi emise 
porunci și decrete care să interzică oamenilor orice efort spiritual, de îndată ce niciuna dintre poruncile 
divine  nu  va  mai  fi  respectată,  de  îndată  ce  va  începe  persecuția  împotriva  tuturor  oamenilor 
credincioși  și  nu li  se va mai acorda nici  un drept,  timpul sfârșitului va fi  intrat  în faza finală și 
Judecata de Apoi poate fi așteptată zilnic și din oră în oră.... Cu toate acestea, înainte ca această bătălie 
a credinței să izbucnească, omenirea va fi într-un haos spiritual și pământesc; peste tot va fi doar un 
declin, care va fi de asemenea, luat în considerare. Iar acest declin va fi cauzat de oameni care sunt 
controlați de Satana. El se va exprima prin distrugere pământească, prin decrete nedrepte, printr-un 
mod de viață care se opune lui Dumnezeu, prin revoltă și indignare împotriva puterii conducătoare și 
opresiunea brutală din partea acesteia, prin limitarea libertății și eludarea legii și a justiției. Dar aceste 
condiții  vor apărea după un cutremur puternic care va avea loc prin voia lui  Dumnezeu pentru a 
încheia o luptă între națiuni pe care voința umană nu o poate încheia. Acest cutremur va însemna o 
schimbare de viață pentru oamenii afectați de el, o perioadă de renunțare maximă și de condiții de 
viață foarte dificile, iar această perioadă va fi cu siguranță potrivită pentru răspândirea Cuvântului 
divin,  dar  nu  va  însemna  niciodată  un  avânt  pentru  o  putere  ecleziastică  lumească.  Într-adevăr, 
oamenii se vor strădui cu ardoare să obțină o îmbunătățire a condițiilor lor de viață pe Pământ. Dar 
aceste eforturi nu vor fi compatibile cu lupta spirituală, cu credința într-o Putere care le cere socoteală 
și cu poruncile divine care cer iubire. Și, prin urmare, tot ceea ce reprezintă un obstacol va fi atacat  
pentru  a  restabili  vechea  viață  bună.  Și  de  aceea,  bătălia  credinței  va  începe  la  scurt  timp după 
intervenția divină care va îndrepta evenimentele mondiale într-o altă direcție. Evenimentele se vor 
succeda  rapid  pentru  că  starea  de  slăbiciune  spirituală  a  oamenilor  le  accelerează,  iar  această 
slăbiciune spirituală este recunoscută prin acțiunile neprietenoase ale oamenilor, prin gândirea lor, care 
mărturisește cea mai profundă corupție și pregătește acțiuni care trebuie considerate satanice. Și prin 
aceasta, voi, oamenii, veți recunoaște și momentul în care este de așteptat intervenția lui Dumnezeu. 

D
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Veți avea un cronometru al  evenimentelor mondiale în sine, veți  vedea din acțiunile de care sunt 
capabili oamenii că aceștia s-au îndepărtat complet de Dumnezeu, iar acest lucru va infirma în mod 
clar opinia că se mai poate aștepta o înflorire spirituală în rândul acestei rase umane. Oamenii care 
sunt credincioși lui Dumnezeu își vor întări într-adevăr relația intimă cu El, vor fi cu adevărat Biserica 
Sa care se va afirma prin suferință și necazuri. Cu toate acestea, numărul lor este mic, dar lumea Îl 
neagă pe Dumnezeu, urăște tot ceea ce este pentru Dumnezeu, iar această adversitate spirituală este un 
indiciu  al  sfârșitului  apropiat....  De  aceea,  fiți  atenți  la  semnele  vremurilor,  fiți  atenți  la 
comportamentul  umanității,  la  apostazia  ei  față  de  Dumnezeu  și  la  înclinația  ei  spre  lume,  dacă 
oamenii se află în mod evident sub influența Satanei, dacă sunt robiți de el și fac tot ceea ce contravine 
poruncilor divine, dacă nimic nu mai este sacru pentru ei, nici viața semenilor lor, nici bunurile lor; 
dacă minciuna triumfă și adevărul este combătut, știți că sfârșitul nu este departe. Atunci veți putea 
urmări evenimentele așa cum vă sunt anunțate, căci totul se va petrece în epoca unui bărbat care, într-o 
anumită măsură, accelerează disoluția, care aduce omagiu principiului distructiv, care, prin urmare, nu 
este activ în a construi, ci în a distruge. Iar odată cu sfârșitul acestui bărbat a venit și sfârșitul lumii, 
adică sfârșitul Pământului în forma sa actuală și sfârșitul oamenilor care animă Pământul actual, care 
se află în afara celor care aparțin lui Dumnezeu. Și astfel știți că nu va trece o perioadă lungă de timp,  
că nu vă este dată o perioadă lungă de timp, că sfârșitul va veni peste voi în cel mai scurt timp. De 
aceea, trebuie să vă pregătiți, trebuie să trăiți ca și cum fiecare zi ar fi ultima, pentru că nu știți când 
veți fi chemați și dacă veți mai trăi sfârșitul pe Pământ. Dar dacă este nevoie de voi ca luptători ai lui 
Dumnezeu în timpul bătăliei de dinaintea sfârșitului, Dumnezeu vă va ghida corect gândirea și veți 
recunoaște când a sosit momentul.... momentul intervenției divine prin dezlănțuirea forțelor naturii, 
momentul  bătăliei  credinței  și  momentul  Judecății  de  Apoi.....  Dumnezeu  vrea  ca  tu  să-i  faci  pe 
oameni conștienți, așa că El îți va lumina spiritul și îți va ghida gândirea în așa fel încât să recunoști 
ceea ce este corect și să spui doar ceea ce este recunoscut ca fiind corect și să le transmiți semenilor 
tăi....

Amin

Cele mai dificile condiții de trai după catastrofă.... B.D. Nr. 3737

6. aprilie 1946

n viitorul apropiat veți trăi deja în circumstanțe diferite și va trebui să vă schimbați complet modul 
de viață dacă doriți să faceți  dreptate noilor circumstanțe, foarte dificile, și să le puteți  suporta. 

Această schimbare este indispensabilă, pentru că timpul sfârșitului intră acum în ultima fază, care este 
sinonimă cu cea mai dificilă luptă pentru viață, în vederea unei dezvoltări spirituale ascendente cât 
mai rapide. Pentru că timpul până la sfârșit este foarte scurt, iar ceea ce nu mai poate realiza această 
mare adversitate pământească nu mai poate fi sperat pe acest Pământ. Dar oricine căruia i-a rămas 
viața după ultima Mea intervenție violentă se poate adapta și din punct de vedere spiritual dacă este de 
bunăvoință, dacă poate raporta tot ceea ce se întâmplă la voința de veci a Creatorului și dacă poate 
obține  cel  mai  mare  beneficiu  pentru  sufletul  său  din  această  atitudine.  Numai  oamenii  complet 
necredincioși nu vor dori să accepte această corelație și vor încerca să stăpânească viața pământească 
cu propriile forțe, dar își vor folosi voința în mod greșit, nu în conformitate cu voința divină. Și vor 
reuși  pentru  că  vor  găsi  sprijin  din  partea  puterii  care  lucrează  împotriva  lui  Dumnezeu.  Dar  și 
credincioșii pot depăși cele mai dificile circumstanțe cu puterea lui Dumnezeu, pe care cu siguranță o 
pot simți ei înșiși,  dar care nu se manifestă într-un mod recunoscut în exterior, în sensul că ființa  
umană trăiește în prosperitate pământească, dar își va aduna forța interioară pentru a rezista chiar și 
celei mai dificile situații din viață. Pentru că adversitatea pământească va fi mare și nu va fi atât de 
ușor de remediat în mod natural, deoarece marea distrugere prin voință divină duce, în mod normal, la 
o mare dezordine și solicită excesiv forțele fiecărui individ. Și atunci, fiecare individ va trebui să își ia 
puterea de la Dumnezeu dacă vrea să supraviețuiască în cele mai dificile momente. Dar aceasta îi este 
disponibilă din belșug. Și de aceea Dumnezeu îi lasă în mod constant pe slujitorii Săi să indice ceea ce 
va urma, pentru ca oamenii să primească informații despre ceea ce va urma, pentru ca ei să poată intra 
în contact cu Puterea dătătoare de putere în prealabil, Care nu lasă pe nimeni pe dinafară pe cei care 

Î
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doresc putere. Oamenii nu-și pot imagina încă o astfel de intervenție din partea lui Dumnezeu și de 
aceea resping ceea ce le este greu de crezut. Și totuși, ar trebui să se ocupe mental de acest lucru, astfel 
încât să nu fie complet nepregătiți pentru această experiență atunci când va veni ziua. Pentru că va 
veni irevocabil și va lua prin surprindere pe toată lumea, chiar și pe cei credincioși,  și va duce la 
schimbări enorme. Și binecuvântat este cel care își schimbă și el gândirea, care își îndreaptă atitudinea 
față  de  Dumnezeu,  care  găsește  calea  spre  El  în  cea  mai  mare  adversitate....  Căci  ziua  va  fi  o 
binecuvântare pentru el....

Amin

Slujirea lucrătorilor din vie față de semeni.... B.D. Nr. 7990

14. septembrie 1961

i s-a încredințat sarcina de a răspândi Cuvântul Domnului și ești îndrumat așa cum este potrvit 
pentru sarcina ta. Sunteți în permanență în grija Lui, nu trebuie să luați o cale pe cont propriu, 

trebuie doar să vă predați Lui și atunci veți acționa întotdeauna doar în conformitate cu voința Lui..... 
Veți fi călăuziți pământește și spiritual și acum veți lucra și voi, de asemenea, conform voinței Sale, în 
via Sa. Iubirea Tatălui cuprinde toate creaturile Sale, iar El cunoaște încă multe dintre creaturile Sale  
în mare nevoie spirituală.... Cu toate acestea, El nu li se poate adresa în mod deschis, vocea Sa nu 
poate răsuna în ei, pentru a nu exercita nicio constrângere de credință sau pentru a le îndrepta cu forța  
voința spre El. Dar El le poate vorbi prin intermediul vostru, slujitorii Săi de pe Pământ, și o va face 
dacă se va ivi ocazia pe care voința voastră o va crea. Și cum fiecare suflet îi este drag, El vă va ghida  
întotdeauna astfel încât acele suflete să poată fi atinse prin intermediul vostru. Este un mare câștig 
spiritual  dacă  oamenii  pot  conștientiza  gândurile  de  dincolo,  dacă  măcar  o  dată  ochii  lor  sunt 
îndreptați spre împărăția care nu este din această lume, dacă măcar o dată se gândesc doar la scopul 
vieții lor pământești și încearcă să se detașeze mental de această lume, ceea ce, totuși, este dificil  
pentru oamenii care sunt complet dependenți de lume și nu permit să apară în ei niciun gând spiritual.  
Și de aceea este dificil  și  pentru lucrătorii  din vie să intre în contact  cu ei;  dar este  cu atât  mai  
binecuvântat atunci când o încercare reușește, care va fi  întotdeauna ajutată de binecuvântarea lui 
Dumnezeu, în slujba Căruia vă aflați.  Din acest motiv,  nici  o lucrare pentru El nu va fi  vreodată 
nereușită, sufletele vor putea întotdeauna să beneficieze de ea, pentru că sunteți întotdeauna însoțiți de 
suflete în lumea de dincolo care simt în mod benefic radiația voastră de lumină și acceptă cu lăcomie 
hrana spirituală care le este oferită prin voi, dacă primiți Cuvântul divin și îl transmiteți semenilor 
voștri care vă ascultă de bunăvoie.... (14.09.1961). Nu trebuie decât să fii mereu dispus să Îi fii de 
folos, căci este un serviciu pe care îl îndeplinești pentru semenii tăi dacă te ocupi de ei în numele lui  
Dumnezeu, dacă faci ceea ce El Însuși ar face pentru ei.... dacă le împărtășești Cuvântul Său, dacă îi  
informezi despre dragostea Tatălui și despre relația pe care El ar dori să o vadă stabilită cu El Însuși....  
dacă îi aduci pe copii înapoi la Tatăl după care tânjește. Ar trebui să vorbiți în numele Lui, ar trebui  
doar să vă dați pe voi înșivă ca o portavoce prin care Tatăl se poate exprima.... Căci cuvintele omenești 
au mai  multe  șanse de a  fi  acceptate  decât  cuvântul  lui  Dumnezeu atâta  timp cât  o  persoană nu 
crede.... Dar el poate fi condus la credință prin intermediul oamenilor, și atunci acei oameni vor lucra 
pentru Dumnezeu și Împărăția Sa, atunci vor fi slujitori potriviți în via Sa, iar lucrarea lor nu va fi  
nereușită....

Ț

Amin

Lupta de credință - Antichrist.... B.D. Nr. 6758

10. februarie 1957

u cât se apropie sfârșitul,  cu atât mai aprigă va fi lupta dintre lumină și întuneric....  Dar veți 
experimenta toate ororile bătăliei doar atunci când aceasta va fi îndreptată împotriva adepților 

Mei, când credința în Mine, în Iisus Hristos, va fi suprimată, când actul de Mântuire va deveni ținta de 
atac a adversarului Meu.... când oamenii vor fi chemați să-și mărturisească deschis credința și când 
renunțarea la credință va fi forțată prin cele mai brutale mijloace. Abia atunci vor începe adversitatea 
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și necazul, timpul pe care am promis că îl voi scurta pentru ai Mei..... Și atunci, furia adversarului Meu 
va deveni evidentă, căci oamenii nu vor mai cunoaște inhibiții, nu se vor mai feri de nimic, pentru că 
sunt conduși de Satana și se vor supune complet voinței lui. Să vi se spună că nu va trece mult timp  
până la această bătălie a credinței, dar că o mare adversitate se va abate încă înainte de aceasta asupra 
Pământului, dar va avea un rezultat diferit.... care va afecta oamenii prin voința Mea, astfel încât chiar 
și în această adversitate credința lor se poate deja dovedi sau se poate și întări. Înainte de aceasta, 
mulți oameni vor lua tocmai această adversitate, care afectează oamenii din cauza unui eveniment 
natural de cea mai mare amploare, ca pe o oportunitate de a acționa împotriva credinței, pentru că 
acum se vor îndoi și mai mult de un Dumnezeu și Creator care distruge El Însuși ceea ce a creat. Dar 
oricine  este  informat  despre adevăr  are  și  explicația  corectă  pentru  orice și,  dacă  este  capabil  să 
transmită acest adevăr semenilor săi, atunci bătălia credinței care urmează poate avea ca rezultat o 
credință puternică în rândul lor, care va rezista apoi la toate asupririle la care sunt expuși credincioșii.  
Dar faptul că majoritatea oamenilor nu mai au o credință vie este opera adversarului Meu, care, prin 
urmare, nu va înceta să lucreze împotriva Mea și a adevărului și va avea mai mult succes la oameni 
decât la reprezentanții adevărului pur, reprezentanții adevărați ai învățăturii lui Hristos..... Pentru că ei 
rareori sunt crezuți, iar adversarul poate oferi oamenilor tot ce vrea.... și va fi acceptat. Și, prin urmare, 
clarificarea trebuie să fie pe primul loc, toată lumea trebuie să mărturisească deschis și liber pentru sau 
împotriva Mea.... Fiecare trebuie să ia această decizie pentru el însuși în vremurile de adversitate care 
se vor abate asupra Pământului prin voința Mea, pentru că atunci când voi vorbi prin intermediul  
forțelor naturii, atunci toată lumea se va confrunta cu această decizie: A apela la Mine pentru ajutor 
sau a se izola complet de Mine.... ceea ce este același lucru cu a se întoarce la adversar.... Dar apoi 
vine din nou decizia care trebuie luată în mod public: Când în ultima bătălie a credinței pe acest 
Pământ, voi, oamenii, veți fi nevoiți să dați mărturie despre Mine în Iisus Hristos sau să Mă negați....  
Dar atunci voi, care ați fost învățați de Mine Însumi adevărul, veți ști că a venit sfârșitul.... Atunci știți 
că voi scurta zilele de dragul a lor Mei, că Eu Însumi voi veni să îi ajut și să îi eliberez din necazurile 
lor.... că îi voi aduce de pe acest Pământ într-un loc de pace înainte de a se împlini apoi lucrarea de 
distrugere care înseamnă sfârșitul tuturor creaturilor de pe acest Pământ..... Vrei să crezi ceea ce îți tot 
anunț?. Starea de pe Pământ ar trebui să vă dovedească deja că adversarul Meu este furios pentru că 
știe că nu mai are mult timp la dispoziție. Iar faptul că adversarul Meu se dezlănțuie și că Pământul 
este populat de cei ca el poate fi recunoscut de voi toți și ar trebui totuși să vă dea de gândit. Dar 
fiecare zi este totuși o binecuvântare pentru oameni, pentru că până și cea mai depravată ființă umană 
are încă posibilitatea de a se schimba și de a dobândi credința în Mine înainte de sfârșit...., pentru că 
Eu fac totul pentru a smulge sufletele de la adversarul Meu înainte de sfârșit. Și oricine crede în Mine  
va fi binecuvântat, dar cei necredincioși vor trebui să împărtășească soarta celui pe care l-au urmat de 
bunăvoie.... (9.2.1957). Și nu veți duce lipsă de nimic, chiar dacă veți fi lipsiți pe Pământ de ceea ce vă 
trebuie pentru a trăi.... De îndată ce credeți că Eu Însumi voi avea grijă de voi, care sunteți persecutați 
pentru numele Meu, măsurile luate de adversarii voștri nu trebuie să vă sperie.... Căci ceea ce vă vor 
lua ei de la voi, veți primi înapoi de la Mine, chiar dacă sub o altă formă; dar nu va fi nevoie să muriți  
de foame pe Pământ, pentru că Eu Însumi vă voi satisface foamea..... Căci "iată păsările cerului.... nu 
seamănă, nu seceră și nu adună în hambare.... și totuși Tatăl vostru ceresc le hrănește...." Țineți minte 
aceste cuvinte, țineți minte că Cel care a creat toate lucrurile va fi cu adevărat capabil să susțină ceea 
ce a creat.... și că El va face cu siguranță acest lucru atunci când ai Săi sunt în nevoie. Dar va veni 
vremea când veți dori să fiți forțați prin măsuri brutale să apostaziați de la credință.... și oricine este 
slab în credință nu va putea rezista la aceste măsuri.... Acestea sunt încercări severe de credință care vă 
vor fi  impuse,  dar tocmai pentru acest  timp vreau să vă pregătesc, pentru ca apoi să puteți  fi  un 
exemplu strălucit pentru semenii voștri, să le puteți dovedi ce poate face o credință puternică: Să trăiți 
chiar dacă sunteți lipsiți de ceea ce este necesar pentru viață.... Căutați întotdeauna doar Împărăția și 
dreptatea Lui, toate celelalte vă vor fi acordate. Iar această promisiune se va împlini apoi, evident, în  
ai  Mei,  în  cei  care  Mă apără pe Mine și  numele  Meu în fața  lumii,  care  nu se tem de  violența  
pământească, pentru că se simt în siguranță sub protecția Mea. Și numai atunci se va dovedi cine crede 
în viață, și vor fi doar câțiva dintre ei. Atunci se vor prăbuși și clădirile care sunt construite doar pe 
nisip.... care nu stau pe stânca credinței pe care Eu am construit biserica Mea..... Va fi o perioadă 
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dificilă, pe care nici o ființă umană nu ar putea să o depășească dacă nu aș ghida mai întâi pe Pământ 
adevărul, care este explicația pentru toate și care singur poate produce o credință puternică.... Cu toate 
acestea, eroarea nu-i va da unei persoane puterea de a rezista, și numai acolo unde se află dragostea se 
poate găsi și puterea credinței. O persoană neobișnuită se va oferi adversarului Meu ca o acoperire 
vizibilă, iar această persoană va iniția atunci și ultima bătălie pe acest Pământ. Fiți atenți la acest lucru 
și veți ști că și ceasul sfârșitului este acum foarte aproape.... Dar fiți atenți și la mesagerii Mei de sus, 
care apar în același  timp pentru a  vă conduce pe voi,  oamenii,  cu o lumină pe care trebuie să o 
urmați..... Fiți atenți la toți cei care proclamă Cuvântul Meu în mod viu și alăturați-vă lor pentru ca 
turma mică să se adune, pentru ca ei să poată aduce mereu lumină și credința lor să crească mereu....  
Dar  tuturor  acestora  le  promit  protecția  Mea,  grija  Mea  părintească  și  binecuvântarea  Mea.... 
(10.2.1957) Și ei nu trebuie să se teamă că vor deveni victimele acestei  violențe brutale,  căci Eu 
Însumi voi veni și îi voi aduce de îndată ce măsura adversarului Meu va fi deplină, precum și pericolul 
grav care îi amenință pe ai Mei.... Din acest motiv voi scurta și aceste zile, pentru ca ai Mei să poată 
rezista  și  să nu slăbească în fața  persecuției.  Dar pentru că încă mai văd o ultimă posibilitate de 
mântuire a sufletelor individuale, Îmi țin mâna protectoare asupra celor care Mă reprezintă și ei în fața 
lumii, pentru ca ei să se poată clădi pe credința lor puternică, pentru ca să fie recunoscută o putere mai 
puternică decât cea lumească.... Și de aceea, voi avea grijă de ai Mei într-un mod neobișnuit și ei vor fi 
capabili să supraviețuiască fizic și spiritual în ciuda măsurilor adversarului.... Și totul se va întâmpla 
într-un timp scurt.... Ceea ce încă nu bănuiți astăzi se va întâmpla atunci, dar din acest motiv vă atrag 
deja atenția, iar voi, care sunteți învățați de Mine, știți și voi de ce se vor întâmpla toate acestea....  
Adversitatea spirituală de pe Pământ este de asemenea evidentă pentru tine și poți recunoaște starea 
ceasului mondial după semnele vremurilor.... Dar când această bătălie a credinței va izbucni, va trebui 
să vă gândiți la un timp foarte scurt, pentru că atunci totul se va întâmpla cu o grabă deosebită.... 
Pentru că acel bărbat pe care adversarul Meu îl alege ca acoperire nu are o viață lungă, iar regimentul 
său nu durează mult pe acest Pământ. Iar abilitățile sale supranaturale îl vor face să fie recunoscut de 
voi, pentru că este neobișnuit de înzestrat de adversarul Meu și de aceea lucrează pentru el și pentru 
planurile sale. Și chiar dacă întreaga lume îi aduce un omagiu, tu îl recunoști și vezi prin el. Dar atunci 
trebuie să fiți foarte atenți și să nu vă puneți în pericol în exces de zel.... Atunci trebuie să fiți înțelepți  
ca șerpii și blânzi ca porumbeii.... Dar când vi se cere să luați o decizie, atunci trebuie să rămâneți  
fermi și să vă încredeți cu tărie în Mine și în ajutorul Meu..... Căci oricât de puternici ar fi oamenii, ei 
nu pot sta împotriva puterii Mele, și o suflare de la Mine este suficientă pentru a-i distruge.... Și tot așa 
voi porunci și Eu o oprire când va veni ceasul. Îi voi aduce la Mine pe cei care se află în cea mai mare 
suferință pământească, dar îi voi pune în lanțuri chiar pe cei care hărțuiesc, pentru că termenul limită a 
expirat,  o  perioadă  de  răscumpărare  se  apropie  de  sfârșit  și  începe  o  nouă  eră,  astfel  încât 
răscumpărarea tuturor lucrurilor spirituale va continua....

Amin

Înaintemergătorul lui Iisus la sfârșit.... B.D. Nr. 4878

13. aprilie 1950

in rândurile voastre va ieși unul care va da mărturie despre Mine înainte de venirea Mea pe nori. 
Și când îl veți auzi, veți ști că sfârșitul este aproape. El este unul dintre cei mai curați, este plin 

de iubire și bunătate și de aceea este strâns unit cu Mine, este un mângâietor și un prieten pentru voi, 
oamenii, un izbăvitor de greutățile spirituale. El are un spirit luminos și știe despre judecata finală, de 
aceea îi avertizează și îi admonestează pe oameni în numele Meu. El este un luptător pentru Mine și 
pentru împărăția Mea și  are cea mai deplină cunoaștere.  Și astfel,  el  știe și unde este reprezentat 
adevărul pur și, de aceea, el va veni din rândurile celor care primesc învățătura Mea de sus și, prin 
modul său de viață, prin dragostea sa pentru aproapele, va fi și el însuși învățat de sus, pentru că mai 
trebuie să reprezinte o funcție la sfârșit.... a fi precursorul Meu înainte de întoarcerea Mea. Pentru că 
timpul se apropie, profețiile profeților se împlinesc și, astfel, cel care a coborât din împărăția luminii  
pe Pământ de dragul Meu, trebuie să vină și el pentru a Mă anunța oamenilor care se află în cea mai  
mare nenorocire și necaz. El va mărturisi despre Mine, pentru că vocea lui este vocea Mea, și oricine îl 
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ascultă pe el Mă ascultă pe Mine. Dar el nu va rămâne cu voi, oamenii, pentru mult timp.... înainte de 
a-l recunoaște, el va locui cu siguranță în mijlocul vostru, dar potrivnicul Meu îl va persecuta și va 
instiga poporul împotriva lui. El va predica iubirea, dar oamenii îl vor asculta cu ură. Îl vor prigoni și 
îi vor căuta viața. Dar voi ști cum să-l protejez până când îi va veni ceasul, pentru că el trebuie să-și  
ducă la bun sfârșit misiunea, trebuie să fie un precursor pentru Mine, trebuie să ridice turma Mea și să  
o instruiască cu privire la venirea iminentă a Domnului. Iar când apare, nu mai este prea mult timp.  
Cuvintele  sale  vor  aprinde  și  îi  vor  trezi  din  somn pe  cei  leneși  și  nehotărâți,  căci  el  este  doar 
purtătorul  de cuvânt  al  Meu, prin el  Mă voi  exprima din nou în mod evident.  Și iarăși  va fi  un 
chemător în pustiu care vine din nou doar pentru că Eu am nevoie de o forță puternică la sfârșit, o 
putere care vine de sus pentru a vă ajuta  pe voi,  oamenii.  Dar lumea îl  va urî  și  va folosi  toate  
mijloacele pentru a-l face inofensiv, deși el face și vorbește numai de bine. Dar lumea se scufundă în  
noapte și toată lumina se stinge....  De aceea, o lumină strălucitoare strălucește pe Pământ, iar toți 
purtătorii de lumină vor aduce ulei, astfel încât lumina lor, pe care oamenii lumii încearcă să o stingă, 
să se aprindă din nou mai puternic.  Și toți  cei  care au credința corectă îl  vor recunoaște ca fiind 
precursorul noii Mele coborâri și vor ști că timpul s-a împlinit, că sunt așteptat și că odată cu Mine va  
veni și ultima Judecată..... Și vor lua la inimă cuvintele lui, pentru că vor simți că Eu sunt Cel care  
vorbește prin el și că Mă anunț pe Mine prin el, care este mesagerul Meu, așa cum a fost stabilit din  
eternitate. Cu toate acestea, îi va fi greu să se descurce cu oamenii care aduc un omagiu lumii și nu vor 
să audă nimic despre îndemnurile și avertismentele sale, dar care nu se sfiesc să încerce să-l ucidă, în 
ciuda faptului că el se dovedește a fi de ajutor tuturor oamenilor și mulți se folosesc de ajutorul său. Ei 
vor să-l împiedice să-și ducă la bun sfârșit misiunea, dar nu-l voi aduce la Mine în Împărăția Mea 
decât atunci când el Îmi va pregăti calea, când va vesti venirea Mea tuturor celor care doresc să Mă 
vadă și a căror credință o întărește, pentru că el nu exprimă decât ceea ce primește de la Mine prin 
Cuvântul interior, prin spiritul care este excepțional de activ în el.....

Amin

Întoarcerea  Domnului....  Prezență....  Martori  ai  Noului 
Pământ.... 

B.D. Nr. 5077

2. martie 1951

i voi toți veți fi martori ai puterii și gloriei Mele, veți trăi venirea Mea din nou, în parte în spirit și  
în parte în trup, pentru că timpul se apropie de sfârșit și se va întâmpla așa cum am proclamat 

mereu și mereu. Veți trăi întoarcerea Mea și veți fi martorii ei în paradisul de pe Noul Pământ.... Căci 
îi voi transfera pe cei care Îmi rămân credincioși până la sfârșit pe Noul Pământ, unde vor vesti și ei 
Cuvântul Meu, așa cum o fac acum în numele Meu..... Eu știu cine este potrivit pentru asta și voi ști  
foarte bine cum să-Mi protejez slujitorii de distrugere, le voi da discipolilor Mei din ultimele zile o 
putere extraordinară, astfel încât să poată să-și îndeplinească bine sarcinile, să lupte cu curaj împotriva 
tuturor celor care Îmi sunt ostili și care își transferă ura asupra a lor Mei. Și niciunul dintre ei nu va 
pleca de pe Pământ până când misiunea sa nu va fi îndeplinită. Dar cei din urmă pe acest Pământ vor 
fi cei dintâi pe Noul Pământ, unde și sarcina lor va fi aceeași.... Să proclame Cuvântul Meu, deși într-
un mod diferit, pentru că va fi primit cu bucurie și cu dorință, va fi recunoscut pentru ceea ce este.... ca 
o dovadă a iubirii Tatălui care vrea să-și facă fericiți copiii. Toți vor recunoaște vocea Mea când le 
vorbesc oamenilor prin voi. Pentru că toți au trecut testul focului pe acest Pământ și Mi-au rămas 
credincioși. Prin urmare, răsplata lor va fi de asemenea mare și fericită, o viață armonioasă în paradis 
pe Noul Pământ, pe care nici o ființă umană nu și-o poate imagina încă, dar care le este acordată 
pentru ca puterea și gloria Mea să fie descoperite. Și Eu Însumi voi fi cu ei.... Voi veni pe nori și îi voi 
aduce acasă și voi rămâne cu ei, pentru că au devenit copiii Mei prin credincioșia pe care Mi-au arătat-
o în ultima bătălie a credinței. Căci ei Mă vor mărturisi fără teamă, Mă vor mărturisi fără să Mă fi 
văzut. Și, prin urmare, și ei vor ajunge să Mă vadă în toată gloria înainte de a veni ultimul sfârșit. Și 
ceea ce voi anunța se va adeveri.... Voi veni din nou și voi o veți experimenta.... Încă nu credeți că 
timpul este atât de aproape încât va trebui să experimentați ororile ultimelor zile și că acest Pământ va  
fi distrus cu permisiunea Mea. Încă nu credeți că anunțurile văzătorilor și profeților se referă la timpul 
prezent și că voi, oamenii din prezent, veți trăi lucruri mărețe pe care nici o ființă umană nu și le poate 
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imagina, deoarece acest Pământ nu a avut încă parte de astfel de lucruri. Dar omenirea va urmări în 
curând evenimentele cu groază și uimire, ceea ce va face credibilă disoluția iminentă a Pământului, iar  
apoi se va apropia foarte repede de ultimul sfârșit. Cu toate acestea, cei aleși de Mine vor supraviețui 
acestui timp, pentru că aceasta este voința Mea și pentru că acest timp va avea și martori aleși să 
vorbească despre el,  astfel  încât puterea și  gloria  Mea vor fi  dezvăluite printre  descendenții  rasei 
umane de pe Noul Pământ. Căci aceasta va fi păstrată ca o tradiție pentru urmași, pentru că va veni din 
nou o vreme în care păcatul va fi în floare și nu voi fi respectat. Atunci mărturia lor va fi o avertizare  
și o îndemnare pentru oameni cu privire la soarta celor care uită complet de Mine.... Apoi se va face 
referire la căderea Vechiului Pământ și la judecata finală care a decis asupra vieții și a morții, asupra 
fericirii și a damnării....

Amin

Răpirea.... B.D. Nr. 5607

20. februarie 1953

oar o mică turmă Mă va putea vedea în toată slava sfârșitul Pământului, iar această turmă va fi 
răpită sub ochii  semenilor săi care sunt expuși morții trupești și spirituale.  De îndată ce vor 

părăsi Pământul, acesta va fi distrus, adică tot ce trăiește în, pe și deasupra lui va fi mistuit de flăcările 
care vor izbucni din Pământ și nu vor lăsa în urmă nici o lucrare de creație. Dar ai Mei nu vor fi  
afectați de această lucrare de distrugere, pentru că îi voi lua deja înainte, iar vederea răpirii lor subite îi 
va îngrozi pe oameni, pentru că ai Mei vor dispărea în fața ochilor lor. Dar numai ai Mei vor putea să 
Mă vadă pe Mine Însumi când voi veni în toată splendoarea și gloria. Voi rămâne invizibil pentru 
ceilalți, pentru că nimeni care a căzut pradă adversarului Meu nu Mă va vedea vreodată în glorie. Dar 
înainte ca ei să-și vină în fire din cauza aparenței  supranaturale a unei răpiri,  sfârșitul lor a venit  
deja.... Pământul se va deschide și îi va devora pe toți cei care au apostaziat de la Mine și vor rămâne 
până la sfârșit. Procesul răpirii nu este de înțeles pentru oamenii de pe acest Pământ, pentru că are loc 
ceva complet în afara legii, ceva nefiresc, care rămâne de necrezut pentru toți cei care nu cred în Mine 
și nu cunosc planul Meu de mântuire din eternitate.... Și totuși, vine, așa cum vă anunț.... Voi transfera 
într-o clipă oamenii care sunt încă în viață în trup într-un loc de pace, dar ei înșiși vor experimenta 
acest proces în mod conștient și vor fi plini de bucurie și laudă pentru Mine.... Pentru că au trecut 
testul credincioșiei, ei vor primi acum răsplata pentru dragostea lor pentru Mine și credința în Mine, și  
le voi deschide paradisul....  Începe o nouă perioadă de răscumpărare,  și  ai  Mei  vor fi  turma noii 
generații  de  pe  Noul  Pământ....  Numai  credința  poate  înțelege  astfel  de  lucruri,  dar  intelectul  se 
împotrivește și se îndoiește până când vine ziua....

D

Amin

Distrugerea Pământului este rezultatul unor experimente.... B.D. Nr. 8624

23. septembrie 1963

ltima lucrare de distrugere a acestui Pământ este realizată chiar de către voi, oamenii. Și nu vă 
împiedic,  pentru că Îmi amintesc și  de spiritualul,  care este  eliberat  de materie  prin această 

lucrare de distrugere și care își poate continua din nou cursul de dezvoltare într-o formă nouă pe Noul 
Pământ. Vi s-a spus deja acest lucru de multe ori și totuși credința voastră în el este foarte scăzută, 
deoarece întregul eveniment este pur și simplu de neconceput pentru voi. Dar ea constituie încheierea 
unei perioade de dezvoltare care inițiază apoi o nouă perioadă, astfel încât lucrarea de întoarcere să se  
desfășoare din nou în ordinea legală și să se înregistreze din nou un succes care nu mai era vizibil  
înainte de distrugerea Vechiului Pământ.  Adversarul Meu își  desfășoară ultima sa lucrare satanică 
determinând oamenii să facă ceea ce el însuși nu are puterea să facă: Să distrugă operele de creație.... 
crezând că astfel va elibera spiritualul legat și îl va aduce în puterea sa. El îi determină pe oameni să  
facă tot felul de experimente care, totuși, eșuează din cauza ignoranței oamenilor și declanșează un 
efect devastator. Pentru că oamenii îndrăznesc să facă experimente fără să fi cercetat rezultatul lor.... 
declanșează forțe pe care nu le pot controla și astfel sunt condamnați. Și odată cu ele, lucrarea de 
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creație a Pământului va fi expusă și ea la cele mai mari distrugeri.... Întreaga suprafață a Pământului 
va fi total schimbată, toate lucrările de creație de pe Pământ vor cădea pradă distrugerii, efectele vor 
pătrunde în interiorul Pământului și astfel putem vorbi de o distrugere de cea mai mare amploare, pe 
care, desigur, oamenii înșiși nu o vor mai putea urmări, cu excepția unei turme mici pe care o voi 
îndepărta de pe Pământ și o voi conduce mai înainte într-o zonă de pace. Eu Însumi nu aș îngădui 
niciodată  o astfel  de distrugere,  dacă  nu aș  obține prin ea  și  noi  oportunități  de mântuire  pentru 
spiritualul încă legat, care a lâncezit în materia cea mai dură pentru o perioadă infinit de lungă.... Cu 
toate acestea, dezvoltarea ulterioară ar fi posibilă și pentru această substanță spirituală dacă oamenii 
nu ar răsturna ordinea legală și și-ar îndeplini doar sarcina de slujire pe Pământ..... Dar oamenii nu mai 
trăiesc în ordinea divină și, prin aceasta, adversarul Meu are o mare influență asupra lor și îi împinge 
să înceapă ceva din care speră să câștige, din care speră o întoarcere la el a celor legați spiritual. Și nu  
Mă împotrivesc,  pentru că rămâne la  libera voință  a  ființei  umane dacă pune în  aplicare ceea ce 
adversarul Meu vrea să-l determine să facă.... Cu toate acestea, indiferent de ceea ce fac oamenii, voi 
ști  întotdeauna cum să folosesc corect  efectul acțiunilor  lor.  Pentru că lumea întunecată  este într-
adevăr supusă și ea Mie și puterii Mele și trebuie să Mă slujească și, ca să spunem așa, să participe la 
lucrarea Mea de întoarcere, chiar dacă în mod inconștient. Dar am știut din veșnicie despre direcția 
voinței oamenilor și de aceea am putut să-Mi construiesc planul de mântuire pe această voință..... Știu 
când a  sosit  momentul  în  care  progresul  spiritual  pe Pământ  nu mai  poate  fi  așteptat....  Știu,  de 
asemenea, când a sosit timpul ca substanțele spirituale încă legate să devină libere și, prin urmare, nu 
Mă opun acțiunilor oamenilor atunci când aceștia inițiază o imensă lucrare de distrugere prin voința 
lor greșit direcționată, care se îndreaptă spre adversarul Meu, iar ființa umană este o unealtă voluntară 
pentru el. Pentru că el însuși nu poate distruge nicio operă a creației, nu poate dizolva nicio materie și 
toate substanțele spirituale sunt dincolo de puterea sa. De aceea el caută să o recâștige, iar oamenii 
sunt robiți de el, încât ei înșiși contribuie la dizolvarea materiei.... la început prin nenumărate încercări 
care, însă, capătă apoi proporții pe care materia nu le mai poate suporta.... Cu toate acestea, permit ca 
cei legați spiritual să se elibereze, chiar dacă în detrimentul întregii rase umane, care a ajuns ea însăși 
la  un nivel  spiritual  scăzut  care  necesită  o  nouă izgonire  în  materie....  Și  tot  ceea  ce  întreprinde 
potrivnicul  Meu  și  poporul  care-i  este  rob....  în  cele  din  urmă  va  servi  din  nou  la  dezvoltarea  
ascendentă a substanței spirituale, care într-o zi va atinge perfecțiunea. Și, prin urmare, planul Meu de 
Mântuire va fi, de asemenea, pus în aplicare așa cum este proclamat în Cuvânt și Scriptură.....

Amin

"Judecarea" spiritualului la sfârșit.... B.D. Nr. 8219

21. iulie 1962

ine ceasul judecății, ceasul în care fiecare om va trebui să răspundă în fața judecătorului său.... 
Fiindcă o dată trebuie restabilită ordinea, și fiecare va trebui să răspundă cine a încălcat această 

ordine din eternitate.... Judecata se va face după dreptate.... Fiecare suflet va trăi soarta pe care și-a 
pregătit-o, spiritualul care a trecut prin formă va fi transferat acolo unde îi este locul, în funcție de 
gradul său de maturitate.... Vechea Creație va fi dizolvată, adică toate formele sale vor fi schimbate în 
lucrări de creație de un alt fel, iar spiritualul nerăscumpărat va fi transferat în aceste forme pentru a 
începe sau a continua din nou procesul de răscumpărare, în funcție de gradul său de maturitate. Voi,  
oamenii, lucrați în continuare după dorința și plăcerea voastră și nu veți fi împiedicați să faceți acest  
lucru, indiferent cât de potrivnice față de Dumnezeu ar fi acțiunile voastre.... Dar sfârșitul va veni în 
curând și voi, oamenii, nu veți mai putea lucra după propria voință, pentru că a trecut timpul în care 
puteați  lucra pentru salvarea sufletului  vostru,  pentru că nu ați  folosit  timpul  conform voinței  lui 
Dumnezeu, ci ați întărit și mai mult carapacea din jurul sufletului și v-ați pregătit astfel propria soartă,  
devenind tot mai mult sclavul materiei și devenind astfel din nou materie, pe care o depășiseți de mult 
timp. Dar într-o zi legea ordinii eterne trebuie să se împlinească din nou, toate substanțele spirituale 
care trăiesc pe Pământ ca ființe umane trebuie să fie remodelate, pentru ca dezvoltarea ascendentă să 
continue acolo unde a fost întreruptă.... iar spiritualul, care, întrupat ca ființă umană, a eșuat, trebuie să 
aibă și el posibilitatea de a se integra din nou în procesul de întoarcere.... care, deși poate fi numită o 
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judecată extrem de dură, totuși corespunde întotdeauna doar liberului arbitru al ființei umane, de care 
a abuzat din nou pe Pământ.... care îi aduce sufletului și o nouă izgonire în materie, care este dizolvat 
din nou și trebuie să parcurgă din nou un drum infinit de lung prin creație până când intră din nou în 
scenă ca ființă umană.... La un moment dat, ea va atinge ultimul scop și va putea părăsi orice formă 
exterioară,  dar  ea  însăși  prelungește  sau  scurtează  timpul  până  când  va  putea  intra  în  sfârșit  în 
împărăția de lumină răscumpărată. Și chiar dacă Dumnezeu este de neconceput de îndelung răbdător și 
îngăduitor,  în  dragostea  Sa,  încearcă  de  nenumărate  ori  să-i  determine  pe  oameni  să  ia  decizia 
corectă.... odată ce termenul a trecut, atunci și dreptatea Sa iese la iveală și restabilește vechea ordine, 
ceea ce, totuși, înseamnă și "judecarea spiritualului".... un transfer în forma exterioară care corespunde 
stării sale de maturitate.... Iar o astfel de "judecată" este în același timp sfârșitul unei perioade de 
răscumpărare....  necesită  distrugerea  operelor  de  creație  de  pe  Pământ,  care  adăpostesc  substanțe 
spirituale nerăscumpărate, care își parcurg cursul de dezvoltare într-o stare de constrângere, precum și 
a oamenilor care nu și-au folosit în niciun fel existența pământească pentru a progresa în dezvoltarea 
lor.  Și  aceștia  vor  fi  "judecați"....,  adică,  în  funcție  de  maturitatea  lor  spirituală,  vor  fi  din  nou 
concepuți în materia dură..... Și voi oamenii stați în fața acestui sfârșit al Vechiului Pământ, fie că 
acest lucru vă pare credibil sau nu..... Și vi se reamintește mereu acest lucru pentru a vă schimba în 
prealabil și pentru a intra în legea ordinii veșnice, care nu necesită decât o viață de iubire, căci iubirea 
este un principiu divin pe care și voi, ca și creații vii ale Lui, trebuie să îl adoptați pentru a respecta 
ordinea divină. Sunteți în mod constant îndemnați de văzătorii și profeții care vă anunță acest sfârșit 
apropiat să vă amintiți scopul real al vieții pământești, pentru ca sfârșitul să nu vă ia prin surprindere și 
să trebuiască să vă prezentați în fața scaunului de judecată al lui Dumnezeu în deplină vinovăție dacă 
nu ați făcut nimic pentru a trăi în ultima formă.... ca ființă umană.... și chiar dacă nu te-ai lepădat încă 
de vina ta inițială, purtând această vină sub cruce și cerându-i lui Iisus Hristos răscumpărarea de ea.... 
Numai El poate îndepărta toată vina de pe tine, și atunci vei apărea în fața scaunului de judecată al lui 
Dumnezeu fără vină, și nu va trebui să te temi de judecata finală, vei putea să schimbi șederea ta pe 
Pământ cu împărăția spirituală, care este adevărata ta casă.... Veți putea intra în împărăția spiritelor 
binecuvântate și nu trebuie să vă temeți nici de sfârșitul Vechiului Pământ, nici de o nouă izgonire,  
căci Dumnezeul etern nu este un judecător sever, ci un judecător drept, care vă va considera pe toți 
după voia Sa.....

Amin

Izgonirea spirituală.... Răscumpărare într-o singură perioadă.... B.D. Nr. 4777

10. noiembrie 1949

 fi concepută în cea mai dură materie este cea mai grea pedeapsă care se poate abate asupra unei 
ființe spirituale care a fost deja întruchipată ca ființă umană pe Pământ. Nenumăratele creații 

sunt acum dovada că nenumăratele entități trebuie să înceapă din nou cursul dezvoltării lor, căci atâta 
timp cât există substanță spirituală care are nevoie de dezvoltare, vor exista și creații materiale terestre 
care  servesc  substanței  spirituale  ca purtătoare  și  permit  dezvoltarea acesteia  prin versatilitatea  și 
diversitatea formei lor exterioare, în funcție de forma și substanța lor mai tare sau mai moale. Atâta 
timp cât aceste creații nu se termină, nici spiritualul nu este răscumpărat. În timpul unei perioade de 
răscumpărare, spiritualul poate să se fi dezvoltat de la materia cea mai dură la ființa umană. Această 
posibilitate există.... Dar acest lucru presupune renunțarea la rezistență într-un timp fix, ceea ce este de 
asemenea posibil, dar de foarte multe ori eșuează din cauza încăpățânării spiritualului, care inițial este 
atât de rezistent la Dumnezeu încât pot trece eternități până când rezistența este frântă sau a devenit 
mai slabă. Iar această rezistență este dovedită de creațiile care, pentru ochiul uman, par să rămână 
neschimbate, adesea pentru o perioadă de timp nesfârșit de lungă..... Creațiile care, ca să spunem așa, 
formează scoarța Pământului, care, de asemenea, cunosc o disoluție violentă prin voința divină, vor 
avea posibilitatea unei dezvoltări ascendente pentru spiritualitate. Așadar, pentru acest spiritual nu este 
suficientă o singură epocă de răscumpărare, însă, la sfârșitul acestei epoci, el simte agitația din univers 
și se împinge acum spre o nouă transformare. Rezistența împotriva lui Dumnezeu scade pentru că 
simte forța și puterea Sa imensă, iar Dumnezeu ține cont de dorința sa și dizolvă toate creațiile la 
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sfârșitul epocii, ceea ce înseamnă acum un punct de cotitură pentru spiritualitate, care a fost legată în 
mod inactiv în Pământ timp de veacuri. Spiritualul este acum gata să servească și este conceput în 
forma exterioară, care permite o activitate, chiar dacă la început este minimă, iar cursul dezvoltării 
deasupra Pământului începe și este garantat că va duce la întruchiparea ca ființă umană, chiar dacă din 
nou după mult timp. Aceasta este o explicație în plus pentru distrugerea Pământului care va avea loc în 
perioada următoare, care este prevăzută în planul veșnic al mântuirii și, deși multe vieți omenești vor 
cădea victime, este totuși o răscumpărare pentru ființa spirituală, care așteaptă cu nerăbdare o nouă 
transformare....

Amin

Despre Judecata de Apoi și Noul Pământ.... B.D. Nr. 7425

9. octombrie 1959

u-ți poți imagina cum se va desfășura Judecata de Apoi, dar este suficient să știi că este doar un 
act scurt, la a cărui putere distructivă toți vor cădea victimă, și că atunci nu vei mai avea timp să-

ți schimbi gândurile și acțiunile, căci totul se va precipita și nu-ți va lăsa timp să te gândești.... Vei fi 
judecat în cel mai scurt timp posibil, adică vei ajunge la viață sau la moarte într-un timp foarte scurt....  
Veți fi răpiți cei care Îmi rămâneți credincioși până la sfârșit, sau veți fi devorați de Pământ, ceea ce 
înseamnă o nouă izgonire în materia solidă pentru sufletul vostru. Și numai acei oameni care mai au 
încă o mică scânteie de credință în Dumnezeu vor avea puterea de a Mă chema în ultima secundă și 
vor fi totuși salvați, fiind scutiți de soarta unei noi izgoniri, deși nu vor face parte din turma celor 
răpiți, dar partea lor va fi totuși mai ușoară, că li se va acorda o nouă întrupare ca ființă umană în care  
trebuie și pot să se dovedească, pentru că timpul pe Noul Pământ este lipsit de ispitele adversarului,  
care este legat pentru o lungă perioadă de timp, așa cum este scris....... Și acesta este un act deosebit de 
har care, cu toate acestea, va fi folosit doar într-o mică măsură, pentru că omenirea va fi complet 
supusă adversarului Meu la sfârșit și doar rareori o persoană se va mai elibera din robia sa în vederea 
ultimei  Judecăți....  care  va fi  îngrozitoare.  Căci  toți  oamenii  se  vor  confrunta  cu  o  moarte  fizică 
îngrozitoare, dar înainte de a se gândi prea mult, aceasta se va fi întâmplat deja.... Iar ai Mei vor fi  
martori ai acestui eveniment, pentru că vreau ca ei să cunoască puterea și gloria Mea, dreptatea și 
indignarea Mea față de păcătoși și să dea mărturie despre aceasta cât timp vor trăi. Pentru că ei vor 
forma seminția generației de pe Noul Pământ.... Procesul de răpire este la fel de neconceput, pentru că 
se petrece în mod complet în afara legii și nu a mai fost experimentat niciodată pe Pământ, încât 
oamenii sunt ridicați cu un trup viu și purtați departe.... fiindcă îi transfer nestingheriți pe un teren 
paradisiac, frumos, de unde vor fi apoi aduși pe Noul Pământ imediat ce acesta va fi modelat conform 
voinței Mele. Și nu voi avea nevoie de timp pentru a face acest lucru, deoarece toate substanțele 
spirituale așteaptă doar să fie aduse în operele de creație care corespund gradului lor de maturitate 
pentru a-și continua calea de dezvoltare.... Ochii omului nu văd actul de creație a acestui Pământ Nou, 
motiv pentru care nu este necesar să se respecte o anumită perioadă de timp nici pentru oameni.... Iar 
oamenii care sunt răpiți nu mai au nici o conștiință a timpului, astfel încât nu pot judeca perioada de 
timp în care a luat ființă Noul Pământ.... Cu toate acestea, puterea Mea este nelimitată și se va face 
cunoscută în timpul creării Noului Pământ, căci va cuprinde noi creații pe care voi, oamenii, nu vi le  
puteți imagina, dar care vă vor face extrem de fericiți pe cei cărora li se va permite să experimentați 
acest Pământ.... Este un adevărat paradis pe Pământ.... Căci ai Mei Mi-au rezistat în lupta credinței și 
vor primi răsplata lor pentru credincioșia lor.... Și voi toți oamenii ați putea trăi această fericire dacă 
ați dori să profitați de timpul scurt care mai este până la sfârșit. Dar voi nu credeți nimic și nu faceți  
nimic  pentru  a  vă  crește  maturitatea  sufletească  și,  de  aceea,  fiecare  va  avea  răsplata  pe  care  o 
merită....  viață fericită în paradisul de pe Noul Pământ sau o nouă izgonire în creațiile din acesta 
pentru a i se permite să pășească din nou pe Pământ ca ființă umană după un timp infinit de lung în 
scopul testării finale....

N
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"Răscumpărat" la sfârșit.... Locuitorii Noului Pământ.... B.D. Nr. 6227

3. aprilie 1955

ând distrugerea acestui Pământ,  adică a tot  ceea ce trăiește pe el,  va avea loc prin voința  și 
puterea Mea, atunci se va dovedi cine poate fi considerat cu adevărat răscumpărat, pentru că 

numai aceștia vor supraviețui sfârșitului și vor putea intra în paradisul Meu pe Noul Pământ. Căci 
pentru a supraviețui acestei ultime lucrări de distrugere este nevoie de o credință totală în Mine, în 
Iisus  Hristos,  și  de un devotament  total  față  de Mine....  Astfel,  detașarea completă  de adversarul 
Meu....  include starea de libertate  pe care Iisus  a cumpărat-o pentru omenire  prin moartea Sa pe 
cruce.... Numai o ființă răscumpărată prin sângele Său poate locui pe Noul Pământ, unde Satana nu 
mai are putere, unde Eu Însumi pot locui printre ai Mei, pentru că starea în care se aflau la început a  
fost restaurată.... Răscumpărarea prin Iisus Hristos poate fi într-adevăr experimentată și de oamenii pe 
care îi chem de pe acest Pământ înainte de a veni sfârșitul ultimului veac.... Și ei vor fi locuitorii 
fericiți ai Împărăției Mele, unde nici o putere malefică nu-i va mai putea răni sau oprima, tocmai 
pentru că sunt "răscumpărați" de ea.... Dar oamenii care vor locui pe Noul Pământ vor trăi în aceeași  
fericire, în deplină libertate, plini de lumină și de putere, dar tot în sfere pământești,  pentru că ei 
trebuie să formeze o nouă generație, pentru că ei trebuie să ajute la răscumpărarea completă a rasei 
umane următoare, care trebuie să anime Pământul până când totul va fi complet spiritualizat. Fiind ei 
înșiși răscumpărați,  primii oameni de pe Noul Pământ pot avea un efect extrem de benefic asupra 
urmașilor lor și asupra tuturor substanțelor spirituale din jurul lor care sunt încă legate în creațiile 
Noului Pământ. Și această substanță spirituală poate, prin urmare, să parcurgă un curs mai rapid de 
dezvoltare....  Pentru că timpul trebuie folosit bine, deoarece adversarul Meu este încă în lanțuri.... 
deoarece nu are acces la oamenii de pe Pământ, deoarece puterea și lumina celor "răscumpărați" este 
atât  de  puternică  încât  îi  este  refuzată  orice  apropiere  de  oameni....  Așa  cum în  ultima perioadă 
dinaintea sfârșitului lucrarea și furia lui era inconfundabil de recunoscut, așa cum își folosea toată 
influența  pentru  a-i  atrage  pe  oameni  în  adâncuri,  tot  așa  acum  influența  divină  va  prevala  pe 
Pământ.... Totul va tinde spre înălțime și va ajunge extrem de ușor la ascensiune, pentru că nicio forță 
potrivnică nu-l poate împiedica.... pentru că din rasa umană răscumpărată vor ieși din nou oameni plini 
de iubire, în care principiul divin predomină astfel și care se vor maturiza complet în cel mai scurt 
timp  pentru  a  putea  intra  în  Împărăția  Mea  de  lumină  atunci  când  viața  lor  pământească  se  va 
încheia....

C

Amin

"Iată, Eu fac toate lucrurile noi...." B.D. Nr. 5235

14. octombrie 1951

u fac toate lucurile noi.... Voi, oamenii care nu stați în cunoaștere, care nu ați trezit încă spiritul 
din voi, nu știți ce înseamnă aceste cuvinte ale Mele, pentru că nu credeți într-o transformare a 

acestui Pământ, nu credeți în Judecata de Apoi, în încheierea unei perioade de dezvoltare și începutul 
unei noi perioade.... Voi nu știți nimic despre planul Meu de Mântuire din veșnicie și de aceea nu 
înțelegeți nici cuvintele Mele: Iată, Eu fac toate lucrurile noi.... Fiecare dintre cuvintele Mele are un 
înțeles multiplu pe care nici măcar cei treziți ai Mei nu-l cunosc, deoarece această cunoaștere este încă 
prea înaltă pentru oamenii de pe acest Pământ; totuși, înțelesul simplu este clar pentru ei: Vreau să 
reînnoiesc ceea ce a ieșit în afara ordinii Mele din eternitate.... Vreau să creez o schimbare pentru că 
oamenii  de  pe  acest  Pământ  nu  mai  fac  eforturi  pentru  aceasta  și  astfel  își  pierd  scopul  vieții 
pământești. Au eșuat și nu și-au folosit viața pentru veșnicie. Cu toate acestea, Eu nu vreau să-i las să 
se piardă și, prin urmare, le ofer ocazia de a parcurge din nou cursul ratat al dezvoltării, dar nu ca o 
repetiție, ci într-un mod complet nou.... Pentru că un curs reînnoit de dezvoltare este o acordare sporită 
a  harului  și  trebuie să  fie  dobândit  prin realizări  sporite,  care să  ofere posibilitatea pentru creații  
complet noi. De aceea, reînnoiesc pentru prima dată școala spirituală, Pământul Meu, care va promova 
din nou dezvoltarea ascensională până la ființa umană. Eu le ofer creații complet noi, de natură și  
concepție atât de diverse, încât substanțe spirituale extrem de numeroase primesc noi oportunități de a 
se dovedi în ele, iar Eu las să apară o nouă rasă umană din oameni binecuvântați de Mine, care și-au 
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realizat dezvoltarea spirituală în dragoste și fidelitate față de Mine, care au atins un grad de maturitate 
care permite un grad ridicat de îngrijire spirituală, astfel încât noua rasă umană să aibă toate garanțiile 
pentru cea mai înaltă perfecțiune spirituală posibilă, iar substanțele spirituale legate să poată ajunge 
rapid la maturitate și datorită influenței  extrem de bune pe care oamenii  o exercită asupra tuturor 
creațiilor din jurul lor....  Eu fac totul nou; de asemenea, slăbesc condițiile pentru ca spiritualul să 
devină liber, fără însă a Mă abate de la legea Mea de ordine eternă, acceptând doar în iubire profundă 
și milă ceea ce încă trăiește în robie. Tot ceea ce este opresiv va cădea de la oameni, ei se vor strădui 
să se ridice plini de putere, pentru că doar Eu sunt cel mai de dorit lucru pentru ei și nu pot fi trași în  
abis de către adversarul Meu care este legat pentru o lungă perioadă de timp.... Creez un Cer Nou și un 
Pământ Nou.... adică, spiritual și pământesc fac fericiți oamenii care acum Îmi aparțin și care vor 
deschide calea spre Mine și pentru cei care vin după ei.... Cine dintre voi, oameni, poate înțelege acest 
lucru?. Și care dintre voi, oameni, crede cu tărie și fără îndoială că ceea ce este vechi va înceta să mai  
fie, că nici măcar oamenii care sunt încă îndepărtați de Mine nu vor mai fi, că doar mica turmă care 
Mă urmează cu credință ca Păstor al lor nu-și va pierde viața, pentru că Eu am binecuvântat această 
mică turmă și am destinat-o să trăiască în continuare în paradisul Noului Pământ.... că începe o nouă 
perioadă  de  răscumpărare  conform  planului  de  mântuire  din  eternitate  pe  care  dragostea  și 
înțelepciunea Mea l-a stabilit pentru a asigura viața veșnică pentru cei spirituali?. Iată, Eu fac toate 
lucrurile noi.... Voi, cei care credeți în Mine, țineți minte aceste cuvinte, mișcați-le în inima voastră și  
să știți că a venit timpul când acest cuvânt al Meu se va adeveri.... Credeți cu tărie în el și sperați, și  
îndurați tot ceea ce este dificil și care vă este destinat până la sfârșit, cu răbdare și supunere față de 
voința Mea. Căci vine ziua în care, în curând, voi lua pe ai Mei și le voi descoperi paradisul despre 
care este scris: "Voi crea un cer nou și un pământ nou", iar Eu Însumi voi locui în mijlocul a lor Mei, îi  
voi călăuzi și îi voi învăța așa cum am promis.....

Amin

Frica de moarte.... B.D. Nr. 6228

4. aprilie 1955

iecare suflet trebuie să treacă prin poarta veșniciei, nici o ființă umană nu se poate abate de la 
această cale, toți trebuie să schimbe șederea lor pe Pământ cu șederea în împărăția de dincolo.... 

Toți trebuie să se debaraseze de trupul lor pământesc greu, pentru că numai sufletul intră în acea 
împărăție, dar tot ce este pământesc rămâne pe Pământ, chiar dacă sufletul este încă atât de puternic 
legat de el. Cu toate acestea, se poate bucura și exulta la intrarea în împărăția de dincolo, dar poate 
ajunge acolo și în cea mai mare nefericire, în greutăți și sărăcie, în funcție de viața ființei umane pe 
Pământ.  Șederea  în  împărăția  spirituală  poate  face  ca  și  cea  mai  frumoasă  viață  pământească  să 
pălească, dar aceasta poate fi schimbată cu un mediu extrem de întunecat, pe care sufletul îl simte deja 
dinainte și de aceea se împotrivește să părăsească trupul cât mai mult timp posibil. Cu toate acestea, 
toți oamenii se confruntă cu acest ceas și nimeni nu-și poate prelungi viața cu o singură zi.... ceasul 
plecării de pe acest Pământ a fost prevăzut din eternitate, iar sufletul trebuie să se supună legii divine. 
Dar are în propriile mâini să modeleze în mod glorios trecerea de la împărăția pământească la cea 
spirituală și atunci nu va mai putea aștepta ceasul în care va fi eliberat de greaua haină pământească și 
îmbrăcat într-o haină spirituală în care acum se poate mișca liber și fericit și poate aduce laude și 
mulțumiri Creatorului și Tatălui său care i-a pregătit această soartă fericită. În mod irevocabil, fiecare 
ființă umană este chemată să părăsească acest Pământ.... iar moartea înseamnă frică și teroare pentru 
majoritatea oamenilor,  ei  se gândesc la ea cu neliniște  și  nu fac nimic pentru a scăpa de această 
teroare.... pentru că nu cred, dar totuși se tem profund de ceasul morții. Și nu vor scăpa de această  
neliniște până când nu se vor examina cu seriozitate, până când nu vor da socoteală dacă și cum ar fi 
capabili să supraviețuiască dacă ar trebui să răspundă pentru aceasta..... O examinare serioasă de sine 
i-ar putea determina să se schimbe, să trăiască după voia lui Dumnezeu sau după ceea ce ei înșiși știu 
că este corect.... iar teama lor de ceasul morții se va diminua cu cât vor lucra mai mult asupra lor, chiar 
dacă nu sunt încă în stare să creadă corect. Un mod de viață corect și drept include și acțiuni de iubire, 
și atunci învățăturile de credință nu vor mai părea atât de inacceptabile; ființa umană se va ocupa în 
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gând cu întrebări care înainte nu o atingeau.... pentru că voința de a trăi corect este deja un pas mai 
aproape de Dumnezeu, în Care îi este greu să creadă..... Fiecare persoană știe sau simte ceea ce este 
corect  și  drept,  iar  dacă se lasă ghidată mai mult  de sentimentele  sale,  va învăța  și  să gândească 
altfel....  el va fi mai preocupat de plecarea sa și de starea de după, și va privi cu mai mult calm 
sfârșitul său, căci acum își va urma mai mult vocea interioară, va acționa așa cum consideră că este 
corect și va învăța să creadă.... Și atunci îl va găsi și el pe Dumnezeu chiar înainte de a i se sfârși  
timpul, iar ceasul morții își va fi pierdut și el teroarea pentru el.....

Amin
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